
Protokół nr 22/2016 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 7 grudnia 2016 r. w godz. od 15
30

 do 16
30 

w  sali nr 146 Urzędu Miejskiego                   

w Suwałkach. 

 

Obecni członkowie Komisji: 

1/ Anna Ruszewska  - przewodnicząca Komisji,  

2/ Andrzej Łuczaj - wiceprzewodniczący Komisji, 

3/ Andrzej Paweł Chuchnowski, 

4/ Dorota A. Jabłońska,  

5/ Bożena M. Kamińska, 

6/ Stanisław Kulikowski, 

7/ Irena Bożena Schabieńska, 

8/ Tadeusz Czerwiecki. 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1/ Ewa Beata Sidorek- Z-ca Prezydenta Miasta Suwałk; 

2/ Wiesław Stelmach- Skarbnik Miasta Suwałk; 

3/ Alicja Jacewicz– Naczelnik Wydz. Oświaty, Wychowania i Sportu; 

4/ Monika Podziewska- Naczelnik WBiF. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Radni jednogłośnie przyjęli następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjecie protokołu nr 21/2016 z dnia 23 listopada 2016r. z posiedzenia Komisji Oświaty  

i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach. 

2. Zaopiniowanie projektu budżetu Miasta Suwałk na 2017 rok.                                            

(Materiał został wysłany 15.11.2016 r.) 

3. Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej Miasta Suwałki na lata                           

2017-2035. (Materiał został wysłany 15.11.2016 r.) 

4. Wolne wnioskii. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjecie protokołu nr 21/2016 z dnia 23 listopada 2016r. z posiedzenia Komisji Oświaty  

i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach. 

Przewodnicząca A. Ruszewska zapytała czy są uwagi do protokołu. Uwag nie stwierdzono. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu: 

za                                                -    8 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Protokół został przyjęty. 

 

 

Ad pkt. 2 



Zaopiniowanie projektu budżetu Miasta Suwałk na 2017 rok.                                             

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Wiesław Stelmach omówił dokument. Poinformował, że został pozytywnie zaopiniowany przez 

Regionalna Izbę Obrachunkową. W szczególności przedstawił wydatki na oświatę. 

Dodatkowych informacji na temat projektu uchwały, jej zakresu, udzieliła Ewa Beata Sidorek – 

Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk.  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    4 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    4 radnych. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetu Miasta Suwałk na 2017 rok.                                             

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej Miasta Suwałki na lata                           

2017-2035.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Wiesław Stelmach omówił dokument. Poinformował, że został pozytywnie zaopiniowany przez 

Regionalna Izbę Obrachunkową. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    4 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    4 radnych. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej Miasta Suwałki na lata 2017-2035.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 

Wolne wnioski. 

 

I. Schabieńska  zapytała czy przewiduje się w tym roku wyrównania do pensji nauczycieli? 

Radna pyta  w szczególności o nauczycieli, którzy nie pracują w dodatkowych projektach, a co 

za tym idzie nie mają z tego tytułu dodatkowego wynagrodzenia. 

E. Sidorek odpowiedziała, że przez wiele lat szukaliśmy właściwych rozwiązań w tym temacie. 

Przeprowadzono bardzo szczegółową analizę prac dodatkowych nauczycieli obejmującą okres 

ostatnich trzech lat. Obecnie obowiązująca polityka pozwala na rozdział puli godzin 



dodatkowych przez dyrektorów poszczególnych szkół. Nauczyciele zainteresowani pracą 

dodatkową wypracowują sobie dodatkowe wynagrodzenie, a ci, którzy nie są tym 

zainteresowani, muszą zrozumieć, że nie można dostawać pieniędzy za nic. 

A. Ruszewska zapytała czy po spotkaniu z dyrektorami szkół są już propozycje zwolnień 

nauczycieli. 

E. Sidorek odpowiedziała, że dane posiada lecz na chwilę obecną wymagają one analizy, 

sprawdzenia i przepracowania. Już dziś widać, że w najtrudniejszej sytuacji jest Zespół Szkół    

nr 2. Problem jest również z brakiem chętnych do IV Liceum Ogólnokształcącego. 

T. Czerwiecki zapytał o konkretną symulację zwolnień administracji szkół i nauczycieli. 

E. Sidorek odpowiedziała, że mamy materiał zbiorczy, który wymaga jeszcze obróbki i analizy.  

I. Schabieńska zapytała o plany zmiany obwodów i rejonów szkół w związku z rozwojem 

budownictwa wielorodzinnego. Zapytała jak wygląda przyrost liczby dzieci  w szkołach. 

E. Sidorek odpowiedziała , że jest to w trakcie opracowań. Przyrost liczby w szkołach to 153 

uczniów. 

T. Czerwiecki zapytał co jest przyczyną wzrostu liczby dzieci dyslektycznych w Suwałkach. 

E. Sidorek odpowiedziała, że w województwie podlaskim jest u nas najwięcej takich dzieci. 

Poproszono o analizę w Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej. Z danych wynika, że to sami 

rodzice bardzo się starają o takie opinie aby szczególnie chronić dziecko. 

Na tym protokół zakończono.            

 

 

 

                                                              

    Przewodnicząca Komisji Oświaty i Wychowania 

       Rady Miejskiej w Suwałkach 

                         

                       Anna Ruszewska 

 

 

 

 

 

 

 

       Protokół sporządził:     

 

     Marcin Andrzej Szypulski 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej    

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 

 


